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Številka :  032-4/2018 
Datum:     29. maj 2018 

Z A P I S N I K 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
četrtek, 12. aprila 2018, ob 17. uri v  sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Anton JARKOVIČ, Marjan JERELE, Mateja JUREČIČ, Aleš KEGLJEVIČ,  Melita SKUŠEK  in 

Robert ZAGORC 
OPRAVIČIL se ni nihče.  
VABLJENI: 
k točki 5: dr. Aleksij Mužina, Odvetniška družba Mužina, Žvipelj in partnerji, 
k točki 6 in 7: Jože Leskovar, Darja Modic in Janez Kozole, Kostak d.d. Krško, 
k točki 8 in 9: Nataša Rajak, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, 

Škocjan Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki, 
k točki 10: Zoran Leko s.p. 
k točki 16: Tatjana Fabjančič Pavlič in Janja Zorko Kurinčič, Zdravstveni dom Krško 
  
Na seji so bili prisotni novinarji,občan in člani Občinske uprave. 
 
16. redno sejo Občinskega sveta je vodil župan Ladko Petretič. 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 6 ( šest ) članov občinskega sveta. 
Seja se je pričela ob 17. uri in je bila sklepčna. 

 
AD 1. 

Določitev dnevnega reda 
Za 16. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1.       Določitev dnevnega reda 

2.       Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje  
3.       Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
4.       Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki - predlog 
5.       Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje določenih lokalnih  
           gospodarskih javnih služb v Občini Kostanjevica na Krki – osnutek in predlog  
6.       Poročilo o gospodarskih javnih službah za leto 2017 - seznanitev 
7.       Program gospodarskih javnih služb za leto 2018 - predlog 
8.       Poročilo o delu MIR-a za leto 2017 - seznanitev 
9.       Plan dela MIR-a za leto 2018 - seznanitev 
10.     Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Kostanjevica na Krki – osnutek in  
           predlog  
11.     Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na Krki 
           za leto 2018 - predlog 
12.     Zaključni račun proračuna za leto 2017 – predlog 
13.     Odlok o merilih in postopku za določitev nevzdrževanih objektov in za izvedbo vzdrževalnih del  
           na objektih v občini Kostanjevica na Krki – osnutek in predlog  
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14.     Sklep o ukinitvi javnega dobra - predlog 
15.     Sklep o izdaji soglasja k ceniku letovanja za leto 2018 v počitniškem objektu Občine  
           Kostanjevica na Krki - TN Bučanje (Nerezine,Lošinj) – predlog 
16.     Zdravstvena postaja Kostanjevica na Krki – nadomeščanje v odsotnosti zdravnika 
17.     Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal  
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje 
določenih lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Kostanjevica na Krki, glede na to, da  gre za 
uskladitev z zakonom,  po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za 
opravljanje določenih lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Kostanjevica na Krki sprejme po 
skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
 
Župan je na podlagi 77. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal 
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o  nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini 
Kostanjevica na Krki, glede na izredne potrebe občine, zahteva Ministrstva za okolje in prostor, po 
hitrem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu odprl razpravo. 
Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, zakaj morajo biti vsi odloki na hitro sprejeti in ne 
dvofazno? 
Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič je povedala, da gre za izredne potrebe občine in za  
zahtevo Ministrstva za okolje in prostor. 
Stanislav Rostohar je povedal, da je v obrazložitvi vse napisano, če so si prebrali. 
Zoran Leko je povedal, da se za občane nič ne spremeni, gre samo za uskladitev z zakonodajo, ki jo 
zahteva Ministrstvo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini 
Kostanjevica na Krki sprejme po hitrem postopku za sprejem odlokov. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 
Župan je na podlagi 77. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal 
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o  merilih in postopku za določitev nevzdrževanih objektov in za 
izvedbo vzdrževalnih del na objektih v občini Kostanjevica na Krki, glede na izredne potrebe občine, 
po hitrem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu odprl razpravo. 
Razpravljal je Anton Jarkovič, ki je vprašal, če je glede odloka vse dobro pretuhtano. 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave mu je odgovorila, da je Občina pri pripravi odloka 
poiskala primere dobre prakse ( občini Sežana in Kidričevo ) in pripravila odlok po  njihovem vzorcu. 
 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o merilih in postopku za določitev nevzdrževanih 
objektov in za izvedbo vzdrževalnih del na objektih v občini Kostanjevica na Krki sprejme po 
hitrem postopku za sprejem odlokov. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
 
  

 

Župan je Občinskemu svetu tudi predlagal, da se točka 16 umesti za točko 7, torej kot 8 točka in se 
vse ostale ustrezno preštevilčijo. Glede na izpostavljeno problematiko sta svoj prihod kot poročevalki 

napovedali direktorica Zdravstvenega doma Krško, gospa Tatjana Fabjančič Pavlič, kot tudi strokovna 
vodja zavoda, dr. Janja Zorko Kurinčič, zato predlaga, da se njihova točka obravnava prej in ne kot 
predzadnja. 
 
Na podani predlog ni bilo pripomb. 
 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 16. redno sejo v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje  
Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem 16. redne seje, z dne 4.4.2018. 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

 

Direktorica Občinske uprave Judita Lajkovič je povedala, da je v zapisniku 14. redne seje, pod 
točko 2, pri sklepu napačno zapisan datum seje. Seja je bila 4.12.2017.  

Opomba: Popravek zapisnika je priloga tega zapisnika. 

  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 15. redne seje z dne 06.02.2018 v predlagani obliki  s 

podanimi pripombami. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje. Točka je seznanitev in se o njej ne 
glasuje.   

Župan je v uvodu točke navzoče seznanil z deli, ki potekajo: 

- Črneča vas: Otvoritev predvidena v maju; 

- Dela na mrliški vežici se zaključujejo; 

- Odpiranje ponudb za sanacijo Osnovne šole; 

- Vodno soglasje za parkirišče za avtodome; 

- Idejna zasnova za Grajsko cesto se pripravlja; 

-  Nakup kopališča Otok; 

- Nakup starega farovža; 

- Asfaltaža cest ( Orehovec – Kvartuh, Mihelin, povezava  Mohor – Črneča vas ); 
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- Sanacija Banove jame 

V razpravi sta sodelovala Anton Jarkovič in Mateja Jurečič. 

Anton Jarkovič je vprašal, kako je rešeno do Pešiča, pri ogledalu je zelo nevarno. Cesta je tam 
zelo ozka in je nevarno za avtobus. To je šolska pot. 

Mateja Jurečič je povedala, da je na to že večkrat opozorila in vprašala, kaj je s plazom. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da cesta potrebuje sanacijo, vendar je to finančno velik 
zalogaj, prav tako je v slabem stanju cesta na Vodenice. 

Anton Jarkovič je odgovoril, da bi bilo dovolj, če bi v ovinku položili cev. 

 

Župan je zaključil razpravo. 

 
AD 4. 

Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki 
Gradivo za sejo je bilo posredovano s sklicem seje. 
Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 
  
Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagala sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan je novoizvoljenemu članu Občinskega sveta čestital za izvolitev na nadomestnih 
volitvah. 

 

AD 5. 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje določenih lokalnih 
gospodarskih javnih služb v Občini Kostanjevica na Krki. 

Gradivo za sejo je bilo posredovano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič, vsa dodatna pojasnila 
pa dr. Aleksij Mužina, predstavnik Odvetniške družbe Mužina,  Žvipelj in partnerji. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali:  Melita Skušek, Anton Jarkovič, Aleš Kegljevič in Mateja Jurečič. 
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Melita Skušek je vprašala, katere so spremembe Odloka. 

Dr. Aleksij Mužina je povedal, da je sistem javnih služb spremenjen, zato se Odlok menja v 
štirih točkah: 

1. Zbiranje in obdelava odpadkov, 

2. Pokopališka dejavnost ( 24 – urno dežurstvo ), 

3. Lastništvo koncesionarja se lahko spreminja, 

4. Koncesionar ni zavezan javnim naročilom. 

 

Melita Skušek je povedala, da se ni preverilo, če si občani želijo enotno pogodbo ali pogodbo 
po sekcijah. 

Anton Jarkovič je vprašal, kaj pomeni 6. člen. 

Dr. Aleksij Mužina je odgovoril, da je to uskladitev z zakonodajo. 

Melita Skušek je povedala, da jo moti, da gradivu ni priložen veljavni odlok in da gradiva ni 
obravnavala nobena komisija ali odbor. Šest ljudi odloča o tako pomembni temi. 

Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič ji je odgovorila, da so komisije in odbori samo 
posvetovalni organ. 

Aleš Kegljevič je povedal, da podpira enotno pogodbo za daljši čas. Možnosti so še druge – 
občinska firma, parcialne pogodbe, vendar ni prepričan, da bi bilo to za uporabnike dobro. 
Moti ga pa, da je vse tako na hitro. 

Dr. Aleksij Mužina je povedal, da če se spremembe ne sprejmejo, bo koncesija podeljena po 
starem odloku, ki ni usklajen z zakonodajo. 

Mateja Jurečič je povedala, da so odbori res samo posvetovalni organ, ampak se z zadevo na 
ta način seznani več ljudi. Vprašala je, če bi lahko odlok obravnavali po rednem postopku. 

Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič ji je odgovorila, da je bil pri dnevnem redu 
sprejet sklep za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za 
opravljanje določenih lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Kostanjevica na Krki v 
predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan se je zahvalil gospodu Mužini za sodelovanje na seji. 
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AD 6. 

Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za leto 2017 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta  prejeli s sklicem seje.  

Župan je povedal, da je poročilo seznanitev in se o njem ne glasuje. 

 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko 
infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

  

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil točko. 

 

AD 7. 

Program dela gospodarskih javnih služb (GJS) za leto 2018 

Gradivo za točko je bilo poslano  s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko 
infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je povedala, da pozdravlja znižanje cen in se podjetju Kostak 
d.d. zahvalila za izveden Eko dan na kostanjeviški šoli. Povedala je, da je delo z mladimi zelo 
pomembno. 

Jože Leskovar je pohvalil sodelovanje z Osnovno šolo, v nadaljevanju pa je na kratko 
predstavil izboljšave na področju oskrbe s pitno vodo in ravnanja z odpadki v Občini. 

 

Župan je zaključil razpravo in povedal, da se bo pod to točko glasovalo o štirih sklepih. 

Navzočim je predlagal 1. sklep: 

1. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o sprejemu letnega programa GJS za leto 2018 za območje 
občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
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2. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o  potrditvi elaboratov in predračunske lastne cene oskrbe s 
pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode, zbiranja komunalnih 
odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov v občini 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

3. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 
čiščenja komunalne odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja bioloških 
odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter subvencije za izvajanje gospodarske 
javne službe oskrbe s pitno vodo in čiščenje komunalne odpadne vode  v občini 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

4. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o spremembi sklepa o potrditvi tarifnih sistemov v predlagani 
obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan se je zahvalil predstavnikom podjetja Kostak d.d. za udeležbo na seji. 
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AD 8. 

Zdravstvena postaja Kostanjevica na Krki – nadomeščanje v odsotnosti zdravnika 
Župan je pozdravil direktorico Zdravstvenega doma Krško, gospo Tatjano Fabjančič Pavlič in 
strokovno vodjo zavoda, dr. Janjo Zorko Kurinčič . 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in predal besedo direktorici Zdravstvenega doma Krško, ki je 
navzočim predstavila stališča Zdravstvenega doma in ovrgla trditve o daljši odsotnosti zdravnice. 

 

Župan se je zahvalil direktorici Zdravstvenega doma in odprl razpravo. 

V razpravo so sodelovali Anton Jarkovič, župan, Stanislav Rostohar, Aleš Kegljevič, Marjan Jerele, 
Mateja Jurečič in Melita Skušek. 

Razpravljali so o problematiki zdravstva in zdravstvenega stanja v Občini. 
 

Po končani razpravi se je župan zahvalil predstavnicama Zdravstvenega doma za sodelovanje na seji 
in zaključil 8. točko dnevnega reda.  

 

Ob 1915 je župan predlagal 10 – minutni odmor. 

 
Nadaljevanje seje ob 1925. Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 6 ( šest ) članov Občinskega sveta in da 

je seja sklepčna. 

 

Župan je nadaljeval sejo z 9. točko dnevnega reda. 

 

 

AD 9. 

Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Šentjernej, Škocjan, 
Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2017 

 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za sejo  poslano članom Občinskega sveta s sklicem seje. Gradivo 
je seznanitev in se o njem ne glasuje. 

 

Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica Občinske uprave, dodatno pa je 
poročilo predstavila inšpektorica MIR-a, gospa Nataša Rajak, ki je predlagala, da predstavi 
gradivo za obe točki. 

 

AD 10. 

Plan dela MIR-a za leto za leto 2018 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

V razpravi sta sodelovala Marjan Jerele in Melita Skušek. 
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Marjan Jerele je povedal, da je v Krakovem ( lokacija Črnivec ) odložena večja količina folij. 

Inšpektorica mu je odgovorila, da si bo zadevo ogledala, vendar ne more ukrepat, če ne 
pozna storilca. 

Melita Skušek je povedala, da je bilo v letu 2017 izrečenih 33 glob. Vprašala je, kateri 
prekrški prevladujejo. 

Inšpektorica ji je odgovorila, da prevladujejo globe za nepravilno parkiranje. 

Melita Skušek je vprašala, če se pri izreku glob upošteva načelo sorazmernosti prekrška. Ni 
vseeno, če nekdo pri šoli ne parkira točno med zarisanima črtama, ali pa če nekdo zapelje v 
naravo tovornjak plastike. 

Inšpektorica ji je odgovorila, da izrekajo globe glede na pooblastila, ki jih imajo. 

 

Druge razprave ni bilo, zato je župan zaključil točki in se zahvalil inšpektorici za sodelovanje 
na seji. 

 

AD 11. 

Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko 
infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

Dodatna pojasnila je podal Zoran Leko, ki je povedal, da se za zavezance ne spremeni nič, bo 
pa možnost odpisa nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, zaradi naravnih nesreč – 
poplav. O odpisu odloča Občinski svet na predlog župana. Drugače pa gre za uskladitve z 
zakonom in z ugotovitvami inšpekcije, kakor je navedeno v obrazložitvi. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

V razpravi je sodelovala Mateja Jurečič, ki je vprašala, kaj je s kmetijskimi objekti. 

Gospod Leko ji je odgovoril, da se tudi tu nič ne spreminja, ker so objekti na kmetijskih in ne 
na stavbnih zemljiščih. 

 

 Druge razprave ni bilo, župan je predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini 

Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan se je zavalil gospodu Zoranu Leku za sodelovanje na seji. 
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AD 12. 

Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli po pošti s sklicem seje. Uvodna pojasnila 
sta podala Judita Lajkovič, direktorica Občinske uprave in Stanislav Rostohar, višji svetovalec 
I za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljali so Anton Jarkovič, Aleš Kegljevič, Marjan Jerele in Melita Skušek.  

Na vprašanja sta odgovarjala župan in Stanislav Rostohar. 

Anton Jarkovič je povedal, da ne ve, za katere parcele gre, ker so v tabeli samo številke. 

Aleš Kegljevič je povedal, da je tega veliko. 

Marjan Jerele je vprašal, če gre za parcelo za Agrolit. 

Stanislav Rostohar je povedal, da gre za parcele, kjer je bil izkazan interes za odkup ali 
zamenjavo zemljišč. 

Anton Jarkovič je vprašal, kaj je pod točko 3 in 4. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da Ljubljanska cesta. 

Melita Skušek je vprašala, kje bo objavljena licitacija. 

Župan je odgovoril, da v Dolenjskem listu, Posavskem obzorniku in Uradnem listu. Povedal je 
tudi, da je slišal, da se parcele na Ljubljanski kupujejo za to, da bodo zelenice in da bi Občina 
nujno rabila Odlok, ki bi to preprečeval. Če je parcela stavbno zemljišče, mora biti pozidana. 

Melita Skušek mu je odgovorila, da smo tak člen ravnokar črtali iz Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča. Vprašala je, kaj je z Obrtno cono? Gradila se je z evropskimi 
sredstvi, zaposlitev pa ni nobenih. 

Župan je povedal, da se tega zaveda, vendar zaenkrat ni kupcev za zemljišča v Obrtni coni. 

Anton Jarkovič je vprašal, kaj je z gradnjo na Subanovem bregu. 

Župan je odgovoril, da bo gradnja možna na občinskih parcelah. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
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AD 13. 

Zaključni račun proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2017 

Gradivo za točko je bilo poslano po pošti s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala 
direktorica Občinske uprave, Judita Lajkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

V razpravi sta sodelovala Melita Skušek in Anton Jarkovič 

Melita Skušek je povedala, da po zaključnem računu sodeč, stanje niti ni tako porazno. 

Z njenim mnenjem se je strinjal tudi Anton Jarkovič.  

 

Druge razprave ni bilo, župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Zaključni račun proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2017 
v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

 

 AD 14. 

Odlok o merilih in postopku za določitev nevzdrževanih objektov in 

za izvedbo vzdrževalnih del na objektih v občini Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo posredovano po pošti s sklicem seje. Uvodna pojasnila sta podala 
direktorica  Občinske uprave Judita Lajkovič in Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za 
gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljali so Marjan Jerele, Anton Jarkovič in Melita Skušek.  

Na vprašanja je odgovarjal župan. 

Marjan Jerele je povedal, da če je objekt nevaren, so pristojne tudi inšpekcije. 

Anton Jarkovič je vprašal, kaj pomeni 3. člen, 4. točka.  

Župan je povedal, da je odlok povzet po Občini Sežana. 

Melita Skušek je povedala, da jo veseli, da je odlok končno na mizi, ker je bilo  na zadnji seji 
februarja rečeno, da taki odloki ne obstajajo. Sama je pripravila odlok, ki ga je posredovala 
upravi. Opozorila je, da je sedaj potrebno pristopiti k izvajanju odloka, da ne bo ostal kje v 
predalu. 
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V nadaljevanju razprave se je župan dotaknil problematike kulturne dediščine in predlagal, 
da se naredi popis dediščine in pripravi občinski odlok, ki bo dediščino ščitil. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o merilih in postopku za določitev nevzdrževanih objektov in 
za izvedbo vzdrževalnih del na objektih v občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

 GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 15. 

Sklep o ukinitvi javnega dobra 

Gradivo za točko  so člani občinskega sveta prejeli po pošti s sklicem seje. Uvodna pojasnila 
je  podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, urejanje 
prostora in varstvo okolja. 

  

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 16. 

Sklep o izdaji soglasja k ceniku letovanja za leto 2018 v počitniškem objektu 

Občine Kostanjevica na Krki  - TN Bučanje (Nerezine, Lošinj) 

Gradivo je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, kaj je s prodajo nepremičnine v Nerezinah . 
Povedala je tudi, da je potrebno, glede na to, da zaposleni letujejo ceneje, razliko v ceni 
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upoštevati pri dohodnini kot bonifikacijo. Predlagala je, da bi bil cenik enoten, glede na to, 
da so cene nizke. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal  sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o izdaji soglasja k ceniku letovanja za leto 2018 v  

počitniškem objektu Občine Kostanjevica na Krki  - TN Bučanje (Nerezine, Lošinj) 

v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 17. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta  prosil, da vprašanja, ki jih bodo podali ustno, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave.  

 

Melita Skušek: Koncesijski odlok – kurjenje vrtne odpada 

V naši občini je prepovedano kurjenje. Na to je že večkrat opozorila, a se ne zgodi nič. 
Navzočim je prebrala dikcijo iz odloka MO Novo mesto, kjer je kurjenje dovoljeno. Predlagala 
je, da se koncesijski odlok spremeni in pod točno določenimi pogoji omogoči občanom, da 
pokurijo vrtni odpad. Do sedaj je vedno dobila pojasnilo, da je to nemogoče. 

Aleš Kegljevič je povedal, da tudi v Ljubljani lahko kurijo. 

 

Anton Jarkovič je povedal, da na otoku ne sme biti živine in kmetij. Kaj je s klavnico? Živino 
zvečer pripeljejo, celo noč jo imajo zaprto, zjutraj pa koljejo. Vprašal je, kako je to dovoljeno? 

 

Mateja Jurečič je povedala, da je v Črneči vasi premalo zabojnikov za plastiko. 

Župan ji je odgovoril, da si bosta zadevo s Stanetom ogledala. 

 

Aleš Kegljevič je vprašal kaj je z ekološkim otokom pri radioklubu. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da ni bilo aktivnosti. 

 

Anton Jarkovič je opozoril na »podmak« na Gorjanski cesti, nad žago. 

Župan je odgovoril, da se bo to reševalo v sklopu prenove ceste. 

Anton Jarkovič je povedal, da reševanje »podmaka« ni sanacija, ampak redno vzdrževanje 
ceste.  

 



 

Stran 15 od 15 
 

Mateja Jurečič je vprašala, kaj je s postavitvijo varnostnega ogledala v Črneči vasi. 

Stanislav Rostohar ji je odgovoril, da gre za izhod iz privat dvorišča ( poti ) na javno cesto. Če 
bo občina začela to financirati, bo tega zelo veliko. Zaenkrat za to ni denarja. 

 

Melita Skušek je vprašala, kdaj bo razrešen Nadzorni odbor. 

Župan je odgovoril, da razrešitev ni potrebna. 

Melita Skušek je povedala, da je potrebno sprejeti ugotovitveni sklep in imenovati nov 
Nadzorni odbor. 

Direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič ji je odgovorila, da je imenovanje Nadzornega 
odbora naloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki pa se ne sestane. 

Melita Skušek je povedla, da je bilo pri razpravi o koncesijskem aktu rečeno, da so komisije in 
odbori samo posvetovalni organ, sedaj pa se govori drugače. Kot bi se sprenevedali. 

 

 

Ob 2130 je župan ugotovil, da je dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan.  Zahvalil se je navzočim za udeležbo in sodelovanje na seji in 
vsem skupaj zaželel še naprej lep večer. 

 
 

Zapisala:       Ladko Petretič, župan 

Marjana Krhin, tajnica 

 


